
Referat 
 
  

Skolebestyrelsesmøde  

Mødedato Mødested  Møde start/slut 

23. august 2018  Karen Blixen Skolen, SFO 17.00-18.30 

Deltagere 

Karina Backmann, Lena Warming, Iben Platenkamp, Allan Olesen, Kirsten H. Holm, 
Henrik Lauritsen, Hannah Andersen, Marianne Ley, Helle Munk-Hansen, Jørn Karl-
skov, Susanne Wulff,  
 
Afbud:  elevrådet, 
 
I: Information, C: Diskussion, B: Beslutning 
 
Mødeleder: Iben Platenkamp 
Referent: Helle Munk-Hansen 
 
 

00. Præsentation af bestyrelsen 
 
01. Godkendelse af dagsorden (B) 5 min 

Punkt 8 er tilføjet dagsordenen. 
Godkendt 

02. Godkendelse af referat (B) 5 min 
Godkendt 

 
03. Nyt fra ledelsen (I) 10 min 
 Skolen: Vi er kommet godt fra start. Vi har lige nogle udfordringer med en 
lille gruppe drenge i 9. som ikke vil indfinde sig til undervisning. Vi arbejder på at 
finde nye metoder, for at undgå denne gentagne historie. Men vi kan mærke, at 
vi har færre ressourcer end sidste år – vi har simpelthen ikke hænderne til at ta-
ge hånd om disse mest sårbare elever. Vi er i tæt dialog med eksterne samar-
bejdspartnere. 
Morgensamlingen viser en gruppe elever som drager fordel af denne meget struk-
turerede samling, hvor alle elever deltager. 
SFO: Nye børn, det er begrænset hvad der kan gennemføres pga. den manglende 
tid. Dog flytter vi noget undervisning, så kan vi nå kanoture mm. 
Filmfestivalen skal forberedes og det går i gang i september/oktober. Sanne ori-
enterer om de forskellige aktiviteter. 
 

 

Karen Blixen Skolen 
 
Dato 23.08 2018 
Udsendt af 
Helle Munk-Hansen 
 
Afbud til 
Helle Munk-Hansen 
Direkte telefon 20 23 00 42 
E-mail helmu@kolding.dk 



 

  Side 2 

 

04. Nyt fra elevrådet (I) 
Deltager ikke, men der er valgt nyt elevråd og det er Sofie fra 9.a som er 
formand.  
Elevrådet har ønsket reparation af mooncars, net over multibane, stor 
trampolin. 

 
05. Madordning 
Der er lavet aftale med KFUM hallerne, hvor der kan bestilles mad til tirsdag, 
torsdag og fredag. Herudover vil Bakkeskolen åbne en skolebod en dag i ugen. I 
vil høre nærmere siden hen. 
 
06. Mulighedskataloget 
Mulighedskataloget, som BUF har udsendt skal behandles ifht. fordele og ulem-
per. Eftersom der er taget beslutning i udvalget, forholder skolebestyrelsen sig 
således til disse. 
5.2: Vamdrup kommer ind under kbsk. Det er godt for børnene og ville være godt 
om vi fik Skannerup-Hjarup ind for børnenes skyld ved at kunne give dem en 
sammenhængende skole og det giver større muligheder for sociale fællesskaber. 
Overflyttede elever er glade for at høre til på eget alderstrin, hvilket giver øget 
personlig og faglig udvikling og skaber dynamik i deres indlæring. Større selvfor-
ståelse. 
5.3: Vi bliver en del af Bakkeskolen: Vi er bekymret for struktur økonomisk og 
specialpædagogisk. Ønsker en særskilt økonomi. Fast personalegruppe i afdelin-
gen aht. specialviden. Herunder faste vikarer, som eleverne kender, da det giver 
stor utryghed for elleverne og voldsomme konflikter ved brug af fremmede men-
nesker. Behov for støtte i udviklingen af selvhjulpne elever, i rammer de kan 
genkende f.eks. kendskab til/tryghed ved det administrative personale og ledel-
sen. 
5.4/5.10: Ingen SFO fra 7.-9. klasse: 9. klasserne kommer ikke i SFO. 8. og 7. 
klasserne. På fb glæder forældrene sig allerede over de kan søge tabt arbejdsfor-
tjeneste ved at fritidstilbuddet forsvinder. De ældste er udfordret på virkeligheds-
vurderinger herunder angst og andre diagnoser, samt ensomhed. En del af disse 
børn kan ikke være selv hjemme, men forældrene sættes i en situation, hvor flere 
af dem ser sig nødsaget til at lade børnene alene, hvorved deres diagnoser for-
værres. 
Hvis der er egenbetaling, frygter vi at flere elever tages ud af fritidstilbuddet, og 
det er de familier der har det værst.  
Fritidstilbuddet kan tilbyde en socialpædagogisk indsats som kan støtte dem i, 
hvordan fritiden kan bruges.  
Som det er nu kommer tidligere elever og efterspørger om de må komme i klub-
ben i deres fritid. 
3. lukkeuge vil få indflydelse på vore elevers ensomhed i f.eks. sommerferien, da 
de sjældent har andet tilhørsforhold og de fleste elever bor langt fra hinanden. 
 
Spørgsmål: 
Økonomi: Får afdelingen særskilt økonomi? 
Personale: Får afdelingen sit eget personale aht. specialviden og vikardækning?  
 
07. Økonomi (I+B) 10 min 
Vi afventer prisme. 
 
08. Mødeplan for skoleåret 2018-2019 
23.08.2018  
20.09.2018 afbud fra Kirsten 
22.11.2018 
17.01.2019 
11.04.2019 
13.06.2019 
 
Klokken 19.00 



 

  Side 3 

 

 
Fælleskommunalt kursus for skolebestyrelser lørdag d. 27.10.2018 
 
 
09. evt. (C) 
Hjælp til accept af barnets behov og skolen. 
 

 
Næste møde:  
 
 

Punkt til kommende møde:  
 Forældremøde med skb omkr. forståelse og accept af skoletilbud/behov.  
 Forslag om en forældreforening. Vi vil gerne lære hinanden at kende foræl-

drene imellem. 
 


